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1. utgave/ oppdatert etter styremøtet 16.11.10.

Nye/gjennomførte tiltak høsten 2010 er ført på med rød skrift.

STYRET Elever på klassetrinn

Bjørn Heitmann (leder/kasserer) 930-28168 bj-heitm@online.no 8.

Arne Farup (nestleder) 957-87724 arne.farup@online.no 7. og 9.

Linda Merethe Hansen 481-01119 linda.merethe.hansen@gmail.com 3.

Håvard Schanche 907-28128 havard.schanche@sweco.no 2.

Bjørn Inge Furunes 481-91882 bjoeinge@online.no 6. og 9.

Sissel Johansen 994-75492 dytta1@hotmail.com 1. og 10.

Anne Gunn G. Dreyer 454-04951 agdre@norconsult.no 5. og 8.

Erik Lewin 975-25792 erile@frisurf.no 2., 3. og 5.

Linda Fagerheim 911-20999 linda.fa@online.no 5. (Fellesskapet)

FAUs REPRESENTANTER I SAMARBEIDSUTVALGET OG SKOLEMILJØUTVALGET

Representanter: Bjørn Heitmann og Håvard Schanche

Vara: Erik Lewin

SALTVERN SKOLE

Anne Marie Carolin (rektor) 75 55 67 01(a)/ 977-20423 anne.marie.carolin@bodo.kommune.no 

Ove Arntsen (undervisningsinspektør) 75 55 67 02(a)/ 970-84212 ove.arntsen@bodo.kommune.no 

MØTER I ("STOR-) FAU 2010 - 2011 (kl. 18:00 - 20:00)

Gjennomførte møter: 12. oktober

Planlagte møter: 29. november, 15. februar, 3. mai

MØTER I STYRET 2010 - 2011 (kl. 16:30 - 18:30)

Gjennomførte møter: 21. september, 19. oktober, 16. november

Planlagte møter: 18. januar, 7. mars, 12. april, 24. mai, 15. juni

Vårdugnad på Saltvern: 10. mai

FAU I MEDIA 2010 - 2011: Om Sitert/kommentar

1 Avisa Nordland 05.11.10 Gjeninnføring av kjønnsdelt svømmeundervisning ikke ønskelig (Kommentar til utspill fra Ali Horori.) Bjørn H.
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TILTAK GJENNOMFØRT PLANLAGT 2

INNSATSOMRÅDE MÅL AV SALTVERN FAU OPPFØLGING STATUS

1 SKOLEBYGNINGENE

1.1 Tilstandsrapport Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status: 

(videreført fra 2007/2008) Bedre belutnings- August 2008:

grunnlaget for fram- FAU-styret forbereder utspill.

tidige prioriteringer August 2009:

Arbeidet ikke avsluttet.

1.2 Opprusting/ ombygging Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status: 

(generelt) Bidra til at det bevilges August 2007:

(videreført fra 2006/2007) penger til nybygg, Ingen penger satt av i økonomi-

ombygging og planen for 2007 til 2010.

vedlikehold Status e. formannskapsmøtet 21.11.07

10 mill avsatt i 2008, 2009 og 2010

August 2008: 1. etg i mellombygget

ombygd til kontorer for administrasjonen.

Arbeidene i underetg. ikke påbegynt.

Utvendige malearbeider gjennomført

Høsten 2008: Budsjett Bodø kom 2009:

Pressmelding og div påvirkningsarbeid i Resterende 20 mill fordeles med 

forbindelse med budsjettbehandlingen i kommunen. 5 mill hvert år i 2009, 2010, 2011 og 2012.

August 2009:

Følges opp av FAU

Februar/mars 2010:

Mediateket under innflytting. 5 mill fra 

Våren 2010: 2011 overført 2010. Trenger nå 10 mill

1) Møte 27.4 med Morten Melå. Tema (bl.a.): i 2011, 15 mill i 2012 og 7,5 mill i 2013

Midler til fortsatt ombygging av Saltvern November 2010:

(Bjørn, Erik og Arne) Oppstart rehabilitering av 6-kanten 

5. desember. Planlagt ferdig i slutten av 

februar 2011. Deretter D-fløy.

Finansiert med tidligere bevilgninger.

I økonomiplanen for 2011 -2014 foreslår

rådmannen så 10 mill i 2011 og 7 mill i 2012.



1.3 Gymbygget (u-trinnet) Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                     3                       

(videreført fra 2006/2007) Opprusting eller nybygg August 2007:

Tilstandsrapp. v/ Bjørn Håvard Stamnes.

Kostnadsberegnet av Støre. Opprusting/

ombygging ikke fullfinansiert. 200.000 til 

skifte av golvbelegg ble satt av i 

Bodø kom sitt budsjett for 2007

Arbeidene ikke igangsatt.                       

Vinteren/våren 2008: August 2008:                                           

FAU-styret jobber for allaktivitetshus. Bør heller rive og bygge nytt enn å 

Deltatt på flere møter. rehabilitere gymbygget på u-trinnet.

Jobber med å få etablert ei arbeid-

gruppe som skal  avklare behov,

utforming og kostnader.

Høsten 2008:

1) Dagfinn Krog fra OK-avd. deltok på styremøtet 20.10 Desember 2008:

2) Brev fra FAU til kommunen 10.11.08 Arkitekt Håkon Bø har laget 3 skisser som 

viser mulige løsninger for hall/parkering.

August 2009:

Vinteren 2009 Bassengdelen skal bygges om til klasse-

3) Mottatt svar dat. 22.01 fra Bodø kom. v/ Arne Vinje rom, se pkt 17. For øvrig ingen framdrift.

4) Møte med Dagfinn Krog 23.01.09 (Bjørn og Arne)

5) Møte med komitéleder Morten Melå 29.01 (hele styret)

6) Diverse oppfølging utover vinteren/våren

Mars 2010

To nye klasserom + grupperom etablert i

bassengdelen

2. SKOLENS UTEROM

2.1 Prosjekt uterom Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

(videreført fra 2006/2007) Sikre midler til iverk- August 2008:

setting av tiltakene i FAU-styret har tatt initiativ til en revisjon

i prosjekt uterom. av planen for uteanlegget: Plassering 

av allaktiviteshus, parkering, utvide 

Høsten 2008 lekearealet osv.

1) Drøftet med Dagfinn Krog på styremøtet 20.10.08 Desember 2008:

2) Skolen har på nytt videresendt til Arne Øvsthus Arkitekt Håkon Bø har laget 3 skisser som 

FAU sin henvendelse vedr revisjon av uteplanen. viser mulige løsninger for hall/parkering.



Vinteren 2009 Mai 2009:                                                 4

3) Møte med Dagfinn Krog 23.01.09 (Bjørn og Arne) Bedt rektor bestille skisse fra Håkon Bø 

for etablering av 5-er bane på 

parkeringsplassen på barnetrinnet.

August 2009:

Skisse viser mulig plassering av 5-er bane.

September 2010:

20.9: Kommunen vedtar å stoppe utviklings-

prosjektet "Utearena for læring". Oppdraget 

for Helt Grønn AS v/ Håkon Bø avsluttes.

Høsten 2010

1) E-post til Dagfinn Krog 31.10: Ber kommunen

bestille statusrapp. og anbefalinger fra Helt Grønn AS

2.2 Trafikk/parkering i Mål: Gjennomførte tiltak: Status:                                                   

skolegården Få biltrafikken ut av skole- August 2007:

(videreført fra 2006/2007) gården. Adkomst for melkebilen/varebiler

vil bli etablert fra Kleivaveien.

Når det er skjedd kan bom til skolegården

stenges permanent. Forslag er

utarbeidet av arkitekt Håkon B. Bø.

August 2009:

Nedkjøring for melkebil er etablert.

2.3 Ny ballbane med kunstgress Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                            

(ev. ballbinge) Bidra til at enda en til kunst- Viktig at plassering August 2007:

Sandvollyballbane gressbane blir etablert. av eventuelle nye ball- Har fått tilsagn om mer kunst-

Basketballbane Bygge? baner vurderes i gress. Ligger lagret ved Stordals-

(videreført fra 2006/2007) Bygge? forhold til plan for hallen. 

prosjekt uterom. August 2008:

Volleyball- og kurvballbaner under

Mai 2009: etablring på u-trinnet.

Ny kunstgressbane etablert på baksida i forb. med

vårdugnaden. Mer kunstgress vil bli tilgjengelig

til høsten. August 2009:

FAU har mer kunsgress "på handa."

2.4 Skaterampe Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

Høsten 2010:

Montert under vårdugnaden 2010.

Saken avsluttet



2.5 Dugnad Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                     5

(videreført fra 2006/2007) Gjennomføres årlig. Mai 2009:

Vårdugnad gjennomført 13. mai: Maling, beskjæring av busker, etablering av kunstgressbane, oppmaling av paradis 

og langballbaner, raking, rydding med mer

2.6 Klatring på takene Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

(videreført fra 2006/2007) Hindre. Stativene låses mot hverandre.

3. TRAFIKKSIKKERHET

Saker som har vært fulgt opp av styret i FAU i 2006 - 2009, og som nå er avslutta:

Krysset Reinslettveien/Kirkeveien

Avkjøringslomme i Kleivaveien

Fortau i Kirkeveien fra Thalleveien til Gjerdåsveien

Reguleringsplan for gang/sykkelvei Mælen - Hovdejordet

Kommunedelplan Rønvik

Trafikksituasjonen ved skolen som følge av graving i Kirkeveien

3.1 Bodø kommunes trafikk- Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                         

sikkerhetsplan 2006 - 2010 a) Følge opp planen vedr. 1) Se på kontrakten mell.

(videreført fra 2006/2007)     brøyting av fortau. kommunen og Bodø 

b) Følge opp vedr. fjerning bydrift vedr brøyting av

     trafikkfarlig vegetasjon. fortau/skoleveiene. August 2008:

2) Påklage dårlig Info om brøyting vil bli lagt ut på 

brøyting. www.saltvern.com

August 2009:

Bør følge opp brøytinga, samt gi innspill

til neste plan.

3.2 Lys på skoleveiene Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

(videreført fra 2006/2007) Bedre belysning, spesielt på Gi innspill til kommunen August 2008:

uoversiktlige steder. om steder som er dårlig FAU-styret ønsker innspill

opplyst og som bør fra foreldrene.

prioriteres.

November 2010:

Sak på www.saltvern.com hvor vi ber

foreldrene om å tipse Bodø energi om 

defekte gatelys på:

http://www.bodoenergi.no/?a_id=946&ac_parent=133 

http://www.saltvern.com/
http://www.bodoenergi.no/?a_id=946&ac_parent=133


3.3 Reguleringsplan Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                     6

Herredshuset/ Bidra til at planen August 2006:

Jernbaneveien ivaretar skoleelevenes Høringsuttalelse fra 

(videreført fra 2006/2007) behov. FAU datert 02.03.06. Forslag til 

Høsten 2007:

Venter på ev. ny plan. Forslag til kommunedelplan

for Rønvikleira (høring høsten -07)

bygger videre på forslaget til reg.plan

Herredshuset/Jernbaneveien

som var på høring i -06.

August 2009:

Venter fortsatt på eventuell ny plan.

August 2010:

Venter fortsatt på eventuell ny plan.

3.4 Trafikksituasjonen knyttet Mål: Gjennomførte tiltak Oppfølging: Status:                                                     

til ny tannklinikk på Saltvern 2008: Høsten 2008: September 2008:

Sørge for at trafikk- 1) Kontaktet eiendomsavd. i kommunen Formannskapet vedtar å tilby

og parkeringsforholdene 2) Bedt om at uteplanen for Saltvern revideres fylkeskommunen tomt for utvidelse.

blir ivaretatt på en god måte Desember 2008:

ved en eventuell utvidelse Vinter/vår 2009: Arkitekt Håkon Bø lager 3 skisser som 

av tannklinikken. 1) Kontakt med Gerd Furfjord, leder for helsesøstrene, viser mulige løsninger for hall/parkering.

for å få kommunen til å leie seg inn i den nye tann- Februar 2009:

klinikken Avklart at fylkeskommunen planlegger

utvidelse av tannklinikken på Saltvern.

August 2009:

Fylkeskommunen sender nabovarsel (?)

April 2010: Vinter/vår 2010: April 2010: April 2010:

Få kommunen til å 1) Møte 27.4 med Morten Melå Byggeplanene utløser behov for 10 

sette krav til fylkes- (leder oppvekstkomiteen). Tema (bla.): parkerings plasser knyttet til ny tannklinikk.

kommunen om å Ny parkeringsplass på Saltvern + fortau i øvre April 2010:

bidra i forbindelse med del av Reinslettveien. (Bjørn, Erik, Arne) Arkitekt Håkon Bø lager ny skisse for  

opparbeiding av ny 2) Møte 28.4 i Samarbeidsutvalget (SU): mulig parkeringsløsning.

parkering + bygging av Tema (bla.): Trafikk (Bjørn, Anne Gunn, Arne)

fortau 3) Møte 3.5 med Arild Nohr (leder planutvalget).

Tema: Trafikkplan Saltvern, ny parkering, fortau

Notat overlevert. (Bjørn og Arne)

4) Møte 6.5 med Trafikkfaglig forum: Tema som

ovenfor. Notat overlevert. (Bjørn og Arne)

5) Vår/sommer/høst: Flere henvendelser til kommunen

6) 26.07: Oppslag i Avisa Nordland



Høsten 2010: November 2010:                                     7

1) Kontakt med Bodø kom. v/ Arne Øvsthus og Fylkeskommunen venter på rammetillatelse

Dagfinn Krog. (Bjørn) fra kommunen. Parkering skal etableres

av kommunen i hht Håkon Bø sin skisse.

Finansieres ved at fylkeskommunen

fra 2012 betaler ca 90.000 i leie.

Uklart vedr plassering fortau.

Byggestart tannklinikk fra jan 2011?

4. LÅSBARE SKAP FOR Mål Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

ELEVENE PÅ U-TRINNET Låsbare skap til alle. Adm. vurderer innkjøp av skap som del

(videreført fra 2006/2007) av renovering av klasserommene

5. SALTO Mål Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                            

(videreført fra 2006/2007) Salto skal bli mer brukt August 2009:

Nye retningslinjer for utlån innført

1. mars 2009. FAU v/ Bjørn formidler

utleie når kommunen har stengt SALTO

for utleie i desember og mai/juni.

Mars 2010:

Meldes om problemer med å få inn nøkler

etter utlån. FAU-styret foreslår depositum

Høsten 2010 September 2010:

FAU v/ Bjørn tar over utleien av Salto til kvelds- FAU vil lage reglement, samt se på løs-

arrangementer. Inntektene går til FAU. ninger som kan forenkle bookingen

6. BEVILGNINGER FRA FAU Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                    

(videreført fra 2006/2007) Støtte tiltak August 2009:

FAU har ca kr. 47.000 på konto.

Førsteklassene høsten 2009 får oppstart-

pakker bestående av langballkølle, tennis-

baller, hoppetau, strikk og fotball.

7. ØKONOMISK STØTTE Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                  

TIL SALTVERN FAU Skaffe penger til tiltak. Høsten 2009

(videreført fra 2006/2007) Bevilget kr. 1848,- i støtte til elevrådet på 

ungdomstrinnet for dekking av kontingent Vinteren 2010

i Elevorganisasjonen i 2009/2010 Elevrådet informerer 

på stor-FAU 26. april.

Deretter vurderes støtte i 

2010/2011



8. TILTAK MOT MOBBING Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                     8

Mobil og internett Forebygge/stoppe mobbing. Adm. lage forslag til Tema i FAU og på klassevise/

(videreført fra 2006/2007) Høsten 2008: mobilreglement. FAU trinnvise møter fra 3.-/4.-trinnet

1) Drøftet på FAU-møtet 18.11 følger ev. opp med vinteren -07.

2) Temamøte om digital mobbing for langsiktig plan Høsten 07: Elevrådene

foreldrene på 7.-10. trinnet den 25.11 (jfr. ref. FAU 31.01) involveres.

2008/2009:

Oppfølging av konkrete saker

2010/2011:

Nettmobbing: 1) FAU stormøte 12.10: Ønske om at nettmobbing 

settes opp som tema på møte for foreldrene.

9. KOMMUNALT Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

FORELDREUTVALG  (FAU) August 2008: Bjørn Heitmann

representerer Saltvern i kommunalt

FAU ut skoleåret 2008/2009

August 2009:

Bjørn Heitmann representerer Saltvern i

kommunalt FAU ut skoleåret 2010/2011.

10 RØYKING Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

(videreført fra 2006/2007) Røykfri skole FAU hadde oppslag i AN 22.11.06.

Brev til barneombudet om røykfrie skoler

Barneombudet jobber med saken.

11. SVØMMETILBUDET Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                      

11.1 Redusert tilbud fra Få tilbake et tilbud som er Tok høsten -07 opp saka i kommunalt FAU. Status skoleåret 2007/2008:

høsten -07 minst like bra som vi det vi Fulgte opp opp saka overfor bla OK-avdelinga, Redusert svømmetilbud fra høsten. Bodø

hadde i våren 2007. ordføreren, Bodø Ap og media. spektrum ville ha betalt for 2 vakter/

Våren -08: Jobbet for at en "normalsituasjon instruktører knyttet til svømmeunder-

skal være etablert til høsten. visninga. Tilbudet reetablert fra 05.01.08 

August 2008: 

Svømmetilbudet ser igjen ut til å fungere.

August 2009:

Ser ikke behov for spesielle tiltak.

September 2010:

FAU vil vurdere tilbudet og ressursbruken. 

Bodø-skolene har 10 000 ubrukte elev-

timer i Bodø spektrum



12. DRIFTSBUDSJETTET 9
12.1 Ressursfordeling mellom Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

skolene Rette opp ev. skeivheter i Sjekke opp hvilke August 2008:

ressursfordelingen til skolenes kriterier som brukes. FAU-styret jobber med å utrede saken.

driftsbudsjetter. August 2009:

Arbeidet ikke fullført.

12.2 Driftsbudsjettet til Saltvern Økte ressurser som følge av Pressmelding og div påvirkningsarbeid i for-

økt areal (nybygget). bindelse med budsjettbehandlingen i 

kommunen

13. PROGNOSER FOR Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                      

BEFOLKNINGSUTVIKLINGEN Klarlegge om dagens metode August 2008:

I RØNVIKA for å forutsi utviklingen i elev- FAU-styret jobber med saken.

tallet på Saltvern er god nok. August 2009:

Arbeidet er ikke fullført.

14. STRATEGI FOR BODØ- Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                      

SKOLENE 2008- 2011 Påvirke arbeidet August 2008:

Strategiene vedtatt sommeren 08.

August 2009:

Behov for oppfølging av gjennomføringen

15. RETNINGSLINJER FOR Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

KLASSETURER PÅ Komme fram til veiledende Høsten 2008:

10.-TRINNET retningslinjer for innhold, 1) Forslag drøftet i styret den 18.11

finansieringen og gjennom- 2) Drøftes i "stor-" FAU den 4. 12 

føringen av slike turer.

Vinteren 2009:

3) Sak i kommunalt FAU.

4) Nye retningslinjer vedtatt i bystyret PS-sak 09/30: August 2009:

Turene skal foregå i fritida, ikke i skoletida. Behov for avklaringer/tolking av vedtaket

16. JULEBALL FOR 10.-TRINNET Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                     

Bakgrunn: Etter at planleggingen av Styret i FAU drøftet dette på møtet 18.11: Alle elevene

juleballet i gymsalen var kommet i  bør trekkes inn i prosessen med å velge alternativ. 

gang har noen av elevene foreslått FAU opptatt av at en ev. flytting ikke må føre til økte 

å flytte det til et hotell i sentrum. kostnader for den enkelte. Samtidig er det viktig å Desember 2008:

Bankgata har praktisert et slikt opp- sikre rammer som både elevene og foreldrene vil Juleballet gjennomført på Rica med opp-

legg i flere år. oppleve som trygge og trivelige. følging fra foreldrene. Flott arrangement

og gode tilbakemeldinger.



17. ELEVTALLET PÅ SALTVERN Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                  10

Vinteren 2009 Januar 2009:

1) Drøftet på møte med Dagfinn Krog 23.01.09 88 elever er ventet å begynne på

(Bjørn og Arne) 1. -trinnet høsten 2009. Dette innebærer 

2) Drøftet på Møte med komitéleder Morten Melå  4 klasser og mangel på rom.

29.01.09 (hele styret). FAU sitt budskap:

* Kommunen må få et bedre prognoseverktøy.

* Saltvern må få ekstra ressurser til å takle denne

   situasjonen

* Bygge gangbro over jernbanen mellom Einmovn

   og Fjellveien (mer fleksible kretsgrenser)

* Bygge avlastningsskole for Saltvern/Rønvik

(Notat overlevert.)

3) Møte med ordfører Fygle 05.20.09 (Bjørn)

4) Informerte stor-FAU 10.2.09

5) Møte i samarbeidsutvalget 19.02 (Bjørn og Anne Gunn)

6) Møte i FAU-styret 18.3

7) Møte med Dagfinn Krog og Arne Øvsthus 19.3 (Bjørn)

8) Brev til ordfører Fygle 24.3 (Bjørn og Arne) Hovedbudskap: Ønsker ny brakkeløsning med ny plassering

9) Avisa Nordland 25.3 (Bjørn)

10) Møte i FAU-styret 2.4

11) Møte med Dagfinn Krog 3.4 (Bjørn)

12) Møte mellom SU og Dagfinn Krog (Bjørn og Anne Gunn)

13) Møte med Arne Øvsthus 20.4 (Bjørn)

14) Avisa Nordland 21.4 (Bjørn)

15) Møte med eiend.sjef Tor Arne Tobiassen (Bjørn)

16) Befaring svømmebassenget på Saltvern (Bjørn og Arne)

(Forts. elevtallet) 17) Notat fra FAU til møte mellom rektor og Arne Hovedbudskap: Bassengalternativet kan aksepteres under             

Øvsthus 24.4 (Bjørn og Arne) visse forutsetninger. Må likevel også planlegge brakkealternativet

18) Orientering på stor-FAU 27.4

Formannskapsmøte (29.4)           

Vedtok primært bassengalternativet

August 2009:

Anbudet lagt ut på DOFFIN. Anbuds-

befaring arrangert i uke 35.

November 2009:

Klasserom ferdigstilles 15.01.10

Mediateket ferdigstilles 23.12.09
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Klasserommene i gymbygget tatt i bruk.

April 2010:

Brakkeriggen fjernet.

71 nye elever innskrevet. Ytterligere

Våren 2010 5 elever til kan medføre 4 1.-klasser

1) Møte 27.4 med Morten Melå, leder for oppvekst-

komiteen. Tema: Elevtall, midler til fortsatt opprusting

av skolen og trafikksituasjonen. 

Notat overlevert. (Bjørn, Erik og Arne)

2) Møte 28.4 i samarbeidsutvalget på skolen (SU):

Tema: Elevsituasjonen + trafikk som følge av

bygging av tannklinikk (Bjørn, Anne Gunn, Arne)

2) Brev 28.04 til ordfører Odd Tore Fygle. FAU gjør 

oppmerksom på at romsituasjonen til høsten

igjen kan bli kritisk. Ber om at det planlegges

tiltak som kan avlaste Saltvern både på kort og November 2010:

FAU følger opp straks

tallene fra innskrivinga

lang sikt. er klare.

18. ANTALL KLASSER PÅ Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

8.-TRINNET August 2009:

HØSTEN 2009 8. trinnet 2009/2010 ble som ønsket  

fordelt på 4 klasser. 

Saken dermed avsluttet.

Ev. oppfølging:

Vurderer oppfølging overfor

kommunen og departementet om 

normtallene for areal pr. elev.

19. FELLESSKAPET Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                   

PÅ SALTVERN

Bassengtilbudet når sykehus- Bidra til at tilbud blir eta- Høsten 2009

basenget stenger blert. Sikre løfteutstyr og Kontaktet Steinar B. Hansen i Bodø spektrum Følges opp av Lise

tilfredsstillende garderobe- (Bjørn) Grepperud på Felles-

forhold skapet.

Status april 2010

Svømmetilbud og løfteutstyr er på plass.
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sikkerhet ivaretas. 1) Kontaktet Nordlandsbuss og innkjøpskontoret

i Bodø kommune. Avviklet møte i uke 48 (Bjørn)

Status april 2010:

Etter oppklaringsmøtet i høst har opp-

legget fungert bedre.

Heis i A/B-fløya på u-trinnet Bidra til at det etableres Høsten 2009

adkomst for bevegelses- Sjekket ut at det på grunn av byggekostnadene Vurdere trappeheis

hemmede ikke er aktuelt å bruke heis som er lagret i innenfor rammen av

kommunen. pågående bygge-

prosjekt (Anne Marie)

Status april 2010:

Ikke noe nytt

20. ETABLERING AV ORDNING Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

MED NATTEVANDRERE PÅ Bidra til at Saltvern fortsatt Høsten 2009

SALTVERN er et trygt og trivelig sted  1) Møte med klassekontaktene på ungdoms-

å være på kveldstid. trinnet (16.11)

Forebygge hærverk 2) Sak på styremøtet (17.11)

og annen uønsket 3) Møte med Røde Kors 23.11 (Bjørn/Arne)

aktivitet. 4) Sak på møte i stor-FAU (1.12) Status januar 2010:

5) Oppstart nattevandring torsdag 3. desember Tiltaket gjennomført med godt 

6) Trinnvise/klassevise foreldremøter på 8.-10. trinnet (8.12) resultat fram til det ble avsluttet i

begynnelsen av januar.

Vil bli gjentatt fra skolestart høsten 2010.

Status september/oktober 2010:

Høsten 2010 Stille og rolig i skolegården på kveldstid

Nattevandring igangsatt ved skolestart, men så Nattevandringen kan gjenopptas på

avsluttet inntil videre. kort varsel.

21 RUS Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                    

Forslag på stor-FAU 12.10.10 Høsten 2010

om å arrangere møte for foreldre 1) Drøftet på FAU styremøtet 19.10

om barn/ungdom og rus.

22 SPISEFORSTYRRELSER Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

Forslag på stor-FAU 12.10.10 Høsten 2010:

om å følge opp elevrådets initiativ 1) Drøftet på FAU styremøtet 19.10

fra våren 2010 om å jobbe i forhold

til slanking og spiseforstyrrelser.



23 FYSISK FOSTRING Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:                                                  13

Spørsmål reist på stor-FAU 12.10.10 Høsten 2010: Oktober 2010:

om hva Saltvern gjør i forhold til den 1) Drøftet på styremøtet 19.10: FAU stiller seg und- Rektor opplyste på møtet 12.10.10 at 

ekstra timen med fysisk fostring som rende til at dette skal skje i friminuttene, og vil følge grunnskolekontoret hadde gitt besjed om at

skal inn på barnetrinnet opp saken videre. dette skulle skje i friminuttene.

24 REGLEMENT I FORHOLD TIL Mål: Gjennomførte tiltak: Oppfølging: Status:

SYKLING

Spørsmål reist på stor-FAU 12.10.10 Høsten 2010:

om det kan åpnes for at barn under 1) Drøftet på FAU-styremøtet 19.10: Styret er i 

5. klasse kan få sykle til/fra skolen utgangspunktet tilfreds med gjeldene reglement, men 

sammen med en av foreldrene ønsker å drøfte med samarbeidsutvalget om det kan 

gis dispensasjon i spesielle tilfeller.





rådmannen så 10 mill i 2011 og 7 mill i 2012.



Status:                                                     3                       


